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Schagen, 11 oktober 2022 

Beste Griffie,  

 

De Seniorenpartij heeft n.a.v. het fractieoverleg van 7 oktober jl. de navolgende vragen: 

1. Ontbreken van informatie bij een monument  
Over de Grote Sloot, ter hoogte van Schagerbrug/Sint-Maartensbrug, is een kunstwerk 
geplaatst. Als men iets over dit kunstwerk wil weten  dan ontbreekt deze informatie op of 
nabij dit kunstwerk. 

Vraag Kan er een bord met informatie over dit kunstwerk geplaatst of herplaatst worden? 

Antwoord: 

Het informatiebord ligt bij een steengoedfiliaal in Anna Paulowna om gerestaureerd 
te worden. Na restauratie wordt het informatiebord weer herplaatst bij het kunstwerk. 

 

2. Aanplant van een bos 
Op de hoek Kerkweg/Surmerhuizerweg heeft de gemeente Schagen een perceel grond in 
eigendom. Hierop zijn enkele bomen geplant. Nu zou er sprake van zijn dat er een bos zou 
moeten verrijzen echter met het  aantal geplaatste bomen kan men niet spreken van een 
bos. 

Vraag: wat zijn de volgende stappen m.b.t. dit perceel. Worden er nog meer bomen 
geplant en zo ja; wanneer staat dit te gebeuren? 

Antwoord: 

In samenwerking met de Dorpsraad van Eenigenburg wordt op 27 november een 
boomfeestdag georganiseerd. Er zullen dan 2 walnoten, 5 peren,7 appelen, en 2 
pruimen (van de POM, de Pomologische vereniging Noord- Holland) worden 
aangeplant. De ontwikkeling van het bos zal daarnaast ook deels door natuurlijke 
successie ontstaan. 

 

3. Herinrichting Schagerweg 
Inmiddels loopt al een geruime tijd de herinrichting van de Schagerweg dat tot nu toe nog 
niet is gerealiseerd.  

Vraag: Wat is de stand van zaken en wanneer wordt gestart met deze herinrichting? 

Antwoord: 

De huidige stand van zaken is dat dit project gereed is om aan te besteden, echter 
op basis van de laatste kostencalculatie is er een tekort aan financiële middelen. 
Zoals aangegeven in de presentatie tijdens de Raadsinfomatieavond dd 24 oktober 
2022 zal voor dit project in jan 2023 aan de Raad een financiële dekking voorgesteld 
worden. 
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4. Toekomstig transport van Elektra Den Helder - Schagen 

Hoe gaat men het transport regelen van elektra van Den Helder naar de gemeente Schagen, 
gaat dit via masten of ondergronds. 

Vraag: is hier al meer over bekend? 

Antwoord: 

Schagen wordt vanuit Oterleek gevoed. Er zijn geen nieuwe bovengrondse 
verbindingen aangekondigd. Voor het uitbreiden van transport van elektra naar Den 
Helder wordt vooral gekeken naar een verbinding richting Middenmeer. De 
verwachting is dat er in Middenmeer een 380kV station gaat komen.  
De gemeenteraad organiseert op 14 november aanstaande een beeldvormende 
vergadering over de netcapaciteit. Liander geeft gehoor aan de uitnodiging van de 
raad om uitleg te geven over de ontwikkelingen in onze gemeente over 
netcapaciteit. Hier kunt u rechtstreeks aan Liander vragen stellen over de wijze 
waarop de netverzwaring wordt uitgevoerd.  
 

 

5. OLD Skoel:  

Er is een bedrag beschikbaar gesteld aan Old Skoel ten behoeve van het noodzakelijke 
onderhoud wat zeer dringen voor de winter gedaan zou moeten worden. Ons bereiken 
signalen dat er nog niet is gestart met de onderhoudswerkzaamheden. 

Vraag: (1) Is het College op de hoogte van de stand van zaken, (2) hoe verhoudt zich dat tot 
de gemaakte afspraken die zijn gemaakt en (3) hoe is de controle geborgd. 

Antwoord: 

1. (1)Ja, het collega is op de hoogte van de stand van zaken van de voortgang van de 
reparaties en vervanging: 
Het bestuur heeft de opdracht uitgezet om bij herstel en reparatie van dak, kozijnen 
en cv zoveel als mogelijk ook te verduurzamen. Het bestuur houdt het college op de 
hoogte van de voortgang, via het mooie Burgerbrugse blad: “Brugpraat” en haar 
website houdt zij de omwonende en geïnteresseerden op de hoogte van de 
voortgang.  De reparatiewerkzaamheden zullen binnenkort van start gaan. De eerste 
bouwvergadering heeft twee weken geleden week plaatsgevonden. Het wachten is 
op de aannemer wanneer deze kan starten. De planning is dat de reparatie van het 
dak voor het eind van dit jaar zal zijn afgerond. Het vervangen van de kozijnen en cv 
volgt daarop. Door de lange levertijd van de maatwerk kozijnen verwacht het bestuur 
toch voor april 2023 deze werkzaamheden uitgevoerd te krijgen. 
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(2) Ja, het college is op de hoogte van de stand van zaken van de subsidie 
aanvragen:  

Het bestuur heeft de portefeuillehouder bevestigd dat - naast de al u bekende 
provinciale subsidie RVO LEADER van € 69.000,00 - het VSB-fonds een bedrag van € 
35.000,00 subsidiabel ter beschikking zal stellen.  
Van de leningovereenkomst van € 110.000 resteert dan nog € 6.000,00 die 
terugbetaald dient te worden.  
Het bestuur heeft het vertrouwen aan de portefeuillehouder bevestigd, dat zij voor de 
resterende € 6.000,00 subsidiabel zal zijn. De Stichting DOEN zou de aanvraag 
daarvoor in behandeling hebben genomen. Kort na de uitkomst van deze aanvraag 
zal het bestuur het college verder informeren. 
  

(3) De controle is door college geborgd door In de koopovereenkomst van het 
gebouw - tussen de stichting en de gemeente Schagen - op te nemen dat de 
gemeente Schagen de enige partij is die voor 1 euro de locatie mag kopen, als de 
stichting niet aan haar verplichtingen kan voldoen. Dit is ook in het Feitenrelaas 
beschreven, die door uw raad is vastgesteld. 

 

 

Bij de beantwoording is het vriendelijke verzoek om het referentienummer te noemen (20221007-) 
gevolgd met het nummer van de vraag waarvoor dank. 

 

Met hartelijke groet 

André Groot 

Fractiesecretaris  

Seniorenpartij Schagen 


